
 

 

PROTOKOLL - RIKSSTYRELSEN SVERIGES MOTORCYKLISTER 
 
Nr: 7/2024 
Datum: 1 juli 2024 
Plats: Svärdvägen 29, Danderyd. 
 
§ 1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Mats hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2. NÄRVARO 
 
Mats Johansson, Katarina Funseth,  Mikael Lundqvist,  Maria Syrjälä,  Olle Henriksson, Ingrid 
Norén,  Anurak Sawatdee, Leif Rogö (på Teams). 
Adjungerade: Roger Berzell Kanslichef, Magdalena Agrell administrativ chef, Lennart 
Lindgren verksamhetsrevisor, Erik Mårtensson, valberedning och Gunilla Jernberg, 
valberedning. Jesper Christensen Generalsekreterare (på Teams). 
 
Under § 6.b deltar inte Roger Berzell, Jesper Christensen och Magdalena Agrell. 
 
 
§ 3. MÖTESFORMALIA 
Dagordningens godkändes. 
Som mötessekreterare utsågs Anurak Sawatdee. 
 
§ 4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
§ 5. EKONOMI 

a) Tertialrapport 
Magdalena gav en genomgång av tertial 1 och förväntat utfall. Sammanfattningsvis, 
utfallet på totalen är ca 750tkr bättre än budget, men vi får vissa ekonomiska 
förändringar beroende på beslut om hemsida och MC-Folket.  
Styrelsen beslutade att godkänna rapporten. 

 
b) Transparens av ekonomiska frågor 
Roger presenterar hur vi presenterar SMC:s ekonomi på vår hemsida. Idag ligger 
informationen spridd på hemsidan. I samband med ny hemsida kommer vi att se över så 
att det blir tydligare. 

 
§ 6. STYRELSEFRÅGOR 

a) Ledstången och sekretessfrågor 
Styrelsen diskuterade hur man ska hantera frågor i styrelsen som behöver viss sekretess. 
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b) Ledningsstruktur  
SMC spelar en viktig roll i det internationella opinionsarbetet. Jesper får allt fler 
internationella uppdrag som gynnar SMC på hemmaplan. För att Jesper ska kunna 
fokusera mer på det internationella arbetet kan han utses till Internationell sekreterare 
med fokus på internationell opinionsbildning från och med den 1 september. Beslut tas 
efter att MBL om ny tjänst genomförts. 
 
Styrelsen tog ett inriktningsbeslut om att anställa Roger Berzell som ny 
generalsekreterare från och med den 1 september. Beslut tas efter att MBL genomförts. 
 

 
§ 7. VERKSAMHET OCH KANSLI (Roger) 

a) Läget på kansliet 
Kanslichefen rapporterade om läget på kansliet.  
En diskussion lyftes om huruvida vi ska utveckla Hoj-X. Frågan tas upp igen på mötet den 
16 augusti. 

 
b) Fastighet i Borlänge  
Fastigheten står i behov av vissa upprustningar och vi själva har för stora lokaler i 
förhållande till antalet anställda. Det ligger inte i SMCs kärnverksamhet att äga och 
förvalta fastighet.  
 
Mats har haft ett möte med mäklare för försäljning av fastigheten i Borlänge. Styrelsen är 
eniga om att gå vidare med försäljningen. 
 
Ett nytt kontor som är bättre placerat och anpassat till medarbetarantalet i Borlänge ska 
eftersökas. Eventuellt överskott efter försäljningen kommer att tas upp i styrelsen när 
det blir aktuellt.  
Styrelsen beslutade att ge Mats i uppdrag att gå vidare med försäljning och leta efter ny 
lokal. 

 
c) MC-folket 
Digitaliseringen av kommunikationen i samhället har påverkat oss alla, både som 
företag, organisationer och privat personer. SMC har sedan ett flertal år insett att 
kommunikation och organisationen behöver ta nästa steg för att anpassas till nuvarande 
och kommande medlemmar. Det finns en sårbarhet som relativt liten organisation, där 
vi behöver ha en stabilare lösning och som också kan vidareutvecklas.   
 
Vid förra styrelsemötet fick kanslichefen i uppdrag att ta in extern offert för att se om vi 
kan finna nya sett att producera MC-Folket. En offert har kommit in från Motorrad Nordic 
och en intern offert från egen personal för fortsatt helt intern produktion. 

 
Magasinet MC-Folkets utformning och innehåll ska moderniseras och ett arbete för detta 
påbörjas under hösten 2024. Allt SMC-material kommer att produceras av SMC anställd 
personal. Annonsförsäljningen behålls inom organisationen liksom tidigare. ”Nytt från 
SMC” kommer att utgå och i stället kommer den informationen att produceras som 
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journalistiskt material. Medlemsregisterhantering av tidningsmottagare behålls inom 
SMC. 
  
Innehåll som inte gäller SMC:s verksamhet kommer att produceras externt, liksom 
grafisk layout, tryck och distribution.  Varumärke, ledarsida och krönikor behålls av SMC. 
Materiella och immateriella tillgångar behålls av SMC. 
  
Genom att köpa vissa tjänster externt minskas SMC:s kostnader och ger en ökad 
flexibilitet. SMC har för avsikt att även köpa in konsultstöd från ytterligare part för ny 
utformning av magasinet. 
 
Styrelsen beslutade om en inriktning att gå till MBL med att innehåll som inte gäller 
SMC:s verksamhet kommer att produceras externt, liksom grafisk layout, tryck och 
distribution.  
 
Styrelsen beslutade att ge kanslichefen i uppdrag att fortsätta diskussionen med 
Motorrad Nordic för att finna ett bra avtal och att ta fram en riskhanteringsplan. 

 
d) Hemsida  
Vi har fått in fyra olika förslag på kostnader/upplägg. Det är offerter mellan 500´- 1.5 
miljoner kronor. 
Styrelsen beslutade att ge kanslichefen i uppdrag att gå vidare med förhandlingar utifrån 
offerter som gäller Umbraco. Att kanslichefen ska ta fram ett beslutsunderlag till 
styrelsemötet den 16 augusti. 

 
e) Distrikten 
Mats har ambition att intervjua/samtala med ordföranden i alla distrikt om deras 
synpunkter på riksstyrelsens och kansliets arbete. Han har dock inte hunnit med så 
många. Mats vill ha hjälp av riksstyrelseledamöterna att genomföra samtalen. Till den 
16:e augusti vill Mats att vi ska fundera på om vi skall göra en enkät om distriktens åsikt 
om riksstyrelse och kansliets arbete. 

 
f) Ungdomskommitté  
Styrelsen beslutade att lyfta frågan om ungdomskommitté på styrelsemötet i oktober. 

 
g) Klubbansökan 
Crousers for life, uppfyller krav för att bli klubbmedlem, både medlemsantal, värdegrund 
och stadgar.  
Riksstyrelsen beslutar att välkomna Crousers for life som klubb i SMC. 

 
 
§ 8. OPINION OCH INTERNATIONELLT  
Jesper rapporterade om det internationella arbetet som bedrivs. 
 
§ 9. ÖVRIGA FRÅGOR 

a) SMC School och Sport 
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Uppföljningen på de utbildningar som genomförs är olika i alla distrikt och det finns ingen 
sammanhållen utvärdering på samtliga utbildningar/kurser. Likaså namn och beskrivningar 
på våra kurser är förvirrande om man tittar på det från ett utifrånperspektiv.  
 
Hur kan vi utveckla verksamheten från trafiksäkerhetskurser till tävling för 
roadracingsporten? Hur kan vi stötta Sportcoacherna bättre? 
 
Styrelsen kommer att bjuda in representanter för School, Sport och Travel till ett kommande 
styrelsemöte. 
 

b) Underlag 
Det är viktigt att vi har bra underlag i styrelsen för att kunna fatta beslut som bygger på fakta 
Kombinerat med våra erfarenheter. Det finns en Demoskopundersökning sedan tidigare 
som är bra att läsa igenom. Kansliet har tillsammans med InfoStat tagit fram underlag för en 
ny undersökning som skall genomföras efter sommaren.  
 

c) Belastningsregistret 
Frågan lyftes att vi behöver informera distrikten om vad som gäller när vi har 
barnverksamhet. 
 
§ 10. DAGENS BESLUT  
6b) Inriktningsbeslut om att Jesper Christensen blir Internationell sekreterare och att Roger 
Berzell blir ny Generalsekreterare från och med 1 september. 
 
7b) Att gå vidare med försäljningen av fastigheten och hitta nya lokaler i Borlänge. 
 
7c) Inriktningsbeslut om att gå till MBL angående MC-Folket att innehåll som inte gäller 
SMC:s verksamhet kommer att produceras externt, liksom grafisk layout, tryck och 
distribution.  Styrelsen beslutade att ge kanslichefen i uppdrag att fortsätta diskussionen 
med Motorrad Nordic för att finna ett bra avtal och att ta fram en riskhanteringsplan. 

 
7d) beslutade att ge kanslichefen i uppdrag att gå vidare med förhandlingar utifrån offerter 
som gäller Umbraco. Att kanslichefen ska ta fram ett beslutsunderlag till styrelsemötet den 
16 augusti. 
 
7g) SMC välkomnar Crousers for life som klubb i SMC 
 
§ 11. UTVÄRDERING 
Styrelsen utvärderade dagens möte. 
 
§ 12. MÖTETS AVSLUTNING 
Mats tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet för avslutat. 
 
 
 
Mötesordförande  Mötessekreterare 
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Mats Johansson  Anurak Sawatdee 
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